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brak zdjęcia
Na cieszyńskim wydziale Uniwersytetu Śląskiego rozmawiano o resocjalizacji. Konferencję zorganizowali i prowadzili
studenci skupieni w kole naukowym edukacji międzykulturowej. Czy resocjalizacja jest możliwa? Jakie sa jej efekty
stosowania w więzieniach? To podstawowe problemy nad którymi się zastanawialiśmy - mówią nam studenci
Katarzyna Jas, Agnieszka Gozdek i Piotr Ciwiński.
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